

**Château de Chillon – Mines de sel de Bex – Lac souterrain de St Léonard**

*Chillon Castle – Bex salt mines – underground Lake of St Leonard*

Départ de Genève au long du lac Léman jusqu'à Montreux et visite du château médiéval de Chillon (patrimoine mondial) situé sur le lac et rendu célèbre par *Lord Byron* avec son roman *Le prisonnier de Chillon*.

*Departure from Geneva along Geneva Lake till Montreux and visit Chillon Castle, a medieval fortress on the lake (world heritage) and made famous by Lord Byron in its novel : the prisoner of Chillon*



Continuation pour les salines de Bex, un site extraordinaire combinant curiosité géologique et génie humain avec la visite de l'extraction du sel gemme par des moyens traditionnels élaborés depuis le haut moyen-âge. Déjeuner à Bex.

*Continue to the salt mines of Bex, an extraordinary site combining geological curiosity and human genius with the visit of the technical installation used since the middle-age to extract gem salt from the earth. Lunch in Bex.*



Continuation le lac de St Léonard, une autre curiosité de la nature et en fait le plus grand lac souterrain d'Europe, que vous découvrirez lors d'une balade en bateau à rame.

*Continue to St Leonard Lake, another curiosity from Mother Nature and in fact the largest underground Lake in Europe . You will discover this magnificent and intriguing site during a quiet cruise on a boat.*

